
 

 

 

 

Ronde Tafel 5 oktober 2023 over Huis ter Heideweg 19 

Bijdrage van Firebirds B.S.C. 

 

Geachte raadsleden, 

De gemeenteraad heeft op 10 november 2020 ingestemd met de bijstelling van 

fase 2 van het masterplan buitensportaccommodaties, met de opdracht te 

starten met uitvoering van de projecten op sportpark Noordweg en op sportpark 

Dijnselburg. 

Daar ging veel voorbereidend werk en overleg aan vooraf. Onze vereniging moest 

het oorspronkelijke masterplan op locatie Noordweg loslaten. Op de locatie 

Dijnselburg moeten we het stellen zonder volwaardig honkbalveld, vanwege 

ruimtegebrek en om bestaande bomen te kunnen behouden. Maar onze 

vereniging kreeg uitzicht op twee volwaardige en goed geoutilleerde 

softbalvelden, conform de richtlijnen van de sportbond. Daarom hebben we 

uiteindelijk ingestemd met de bijstelling van het oorspronkelijke masterplan. We 

konden de voormalige locatie Blikkenburg zo vrijmaken voor VV Jonathan.   

 

Op zaterdag 11 september 2021 zijn de nieuwe softbalvelden op sportpark 

Dijnselburg feestelijk in gebruik genomen. Uit handen van wethouder Sander 

Jansen is het hoofdveld vernoemd naar Puck de Haan, clubicoon en 

medeoprichter van onze vereniging in 1972.  

Met de verhuizing naar sportpark Dijnselburg en het 50-jarige jubileumjaar 

hebben de leden besloten de naam te wijzigen van Phoenix in Firebirds Baseball 

& Softball Club. Een frisse nieuwe start.  

 

De samenwerking met onze naaste buren SV Zeist verloopt goed. In de 

afgelopen twee seizoenen zien we bovendien een stijging van het ledenaantal, 

zowel bij de jeugd als bij de senioren teams. Nieuwe leden uit Bosch en Duin, 

Huis ter Heide en Vollenhove zijn actief betrokken binnen onze vereniging. 

Nieuwe programma’s zijn opgestart, onder andere in samenwerking met Sportief 

Zeist in het samenwerkingsverband als schoolactieve vereniging. Door middel 

van clinics voor de buurt en scholen verwachten wij meerwaarde te bieden voor 

de directe omgeving en de sport.  

Tijdens de 38e editie van het Zeister Slot Tournament ontvingen we op 

Dijnselburg internationale softbalteams, die met groot respect kijken naar 

sportpark Dijnselburg. We zijn trots op de nieuwe sportaccommodatie die voor 

Firebirds B.S.C. is gerealiseerd. Dat willen we graag zo houden.  

 

Helaas zien we dat door allerhande procedures de ontwikkeling noodgedwongen 

stagneert. Terwijl we de indruk hebben dat alles zeer zorgvuldig is onderzocht. 



Vanuit ons perspectief lijkt het alsof we steeds blijven hangen in dezelfde 

vraagstukken. Dit vinden we jammer voor onze leden, voor sportpark Dijnselburg 

en Huis ter Heide, maar eigenlijk jammer voor iedereen. 

Ook wij als vereniging pleiten voor zorgvuldigheid, maar doen een oproep aan u 

als raad om ook goed te kijken naar de verenigingsbelangen, zowel die van 

Firebirds B.S.C. als van SV Zeist. 
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voorzitter Firebirds B.S.C. 

 


